
Biersted Antenneforenings Generalforsamling 

Torsdag d. 24 Marts 2022 

 

Formanden Bød velkommen til de 32 fremmødte og til Daniel Mørk fra Yousee Butikken i Aalborg, 

der hjalp medlemmerne med spørgsmål om deres Yousee-produkter 

 

1. Valg af Dirigent 

Christian Bundgaard blev valgt. Og startede med at konstatere at generalforsamlingen var blevet 

lovligt varslet. Herefter gik ordet til formanden. 

 

2. Aflæggelse af beretning v/ Carlo Jensen 

Formanden gennemgik bestyrelsens beretning som kan læses andetsteds. 

Der var 1 spørgsmål til beretningen: 

Hvad kommer den prisstruktur til at koste mig? 

Den kommer ikke til at koste det enkelte medlem noget. Som bestyrelsen lovede på sidste 

generalforsamling kunne vi med den nye kontingentstruktur ikke bare holde priserne i ro, men også 

neutralisere den prisstigning der kom fra Yousee på TV-pakkerne pr. 1.1 2022.   

Herefter blev Beretningen godkendt. 

 

3. Aflæggelse af regnskab v/ Gitte Kristensen 

Kassereren gennemgik årets regnskab, som kunne vise et resultat på 154.062 kr. Efter skat. 

Der var 3 spørgsmål til regnskabet: 

Hvad skal overskuddet gå til? 

I første omgang er vi ved at etablere den nye prisstruktur som vi lige afventer og ser om den holder. 

Dernæst vil der forhåbentlig komme flere udstykninger i Biersted. 

Er det gratis at have masten stående oppe ved vandværket? 

Nej, det koster ca. 18.000 kr årligt, men det er en udgift der deles af alle foreninger i AaBN. 

Hvad er formuepleje? 

Det er en langsigtet investering over 5 år for at undgå negative renter. Det var noget sidste års 

generalforsamling gav bestyrelse bemyndigelse til. 

Herefter blev regnskabet godkendt. 

 

4. Behandling af indkomne forslag 



Der var 2 indkomne forslag, som begge kom fra bestyrelsen, og begge forslag omhandlede AaBN 

Første forslag var en godkendelse fra Generalforsamlingen til at Aabybro kunne overgå til passivt 

medlemskab af AaBN. 

Andet forslag var en revisionsændring i vedtægterne i AaBN 

Begge forslag blev gennemgået og herefter blev begge godkendt med stemmerne 29-0 

 

5. Fastsættelse af kontingent. 

Bestyrelsen foreslog uændret grundkontingent, og at fortsætte med den nye kontingentstruktur. 

 

6. Valg af bestyrelse 

Gitte Kristensen modtog genvalg 

Kim Christensen modtog genvalg 

 

Suppleanter 

Kristian Thybo modtog genvalg 

Frederik From blev nyvalgt i stedet for Thomas Frost. Velkommen til Frederik        

 

7. Valg af Revisor og Revisor suppleant 

Christian Bundgaard og Peder Pedersen modtog genvalg 

 

8 .Eventuelt. 

Ingenting. 

 

Generalforsamling blev herefter afsluttet, med hygge over en øl/vand/kaffe samt en oste- og 

rullepølsemad. Bestyrelsen siger tak for et fint fremmøde        

 

 

 

 

 

 


